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Vad är den långsiktiga planen för fotbollstältet på 

Järlahöjden?  

Interpellation från Socialdemokraterna till Karin Teljstedt (KD), fritidsnämndens ordförande 

 

I vintras stängdes fotbollstältet på Järlahöjden ned för att åtgärda situationen med förhöjda 

PAH-värden. Nu är tältet återigen öppnat och spelbar med sand i underlaget istället för det 

tidigare granulatet. Ett problem som kvarstår och som vi socialdemokrater vid flertalet 

gånger påpekat är att tältet inte används enligt den grundfunktion som nämnden krävt vid 

upphandling – att det ska vara upp- och nedtagbart. Det moderatledda minoritetsstyret i 

kommunen anser att det är en för dyr kostnad att ta upp och ned tältet under 

sommarhalvåret vilket resulterar i att temperaturen i tältet blir ohållbart varmt på 

sommaren. Föreningarna påpekar återkommande på den allt för varma temperaturen, som 

inneburit minskad kapacitet av fotbollsplanen. 

Det råder brist på fotbollsplaner i Nacka, i synnerhet 11-spelarplaner på centrala och 

lättillgängliga platser. Vi ser med oro på hur minoritetsstyret aktivt prioriterar bort behovet 

av idrottsytor och ignorerar föreningslivets behov. Det är av yttersta vikt att vi som kommun 

tar ansvar för att våra unga får en värdefull fritid och att folkhälsan i hela kommunen stärks. 

Att inte ha välfungerade planer och dessutom inte kunna garantera träning året om är inte 

hållbart.  
 

Därför önskar jag att följande frågor besvaras: 

 

- Vad är den långsiktiga planen för fotbollstältet på Järlahöjden? 

- Kommer föreningarna kunna garanteras en hållbar träning även under sommarhalvåret? 

 

 

 

Moska Hassas (S) 

 


